

Osama Saleh to head General Authority for Investment, 9 experts and investors for the Board of Directors

Reported by: Faten Abd El-Razeq

Prime Minister, Ahmed Nazif, has issued a decree appointing Osama Abd El-Mon'em Saleh as chairman of the General Authority for Investment and Free Zone for one year. For the past four years, Osama has held the post of chairman of the General Authority for Real Estate Finance.

He was born in 1960 and graduated from Cairo University's Faculty of Commerce in 1982. He was also the manager of the American Express Bank Limited Egypt, which made him an expert in business and finance administration.

The Prime Minister's decree included appointing Neveen Omran Al-Shafee and Wafaa Sobhi Ibrahim as two deputies Chairman of the General Authority for Investment and Free Zone.

A selected group of investment experts and investors were appointed for the Board of Directors including: Hussein Abd El-Saboor, Khaled Serry Seyam, Sherief Samir, Mahmoud Sami, Tarek Tawfik Abd El-Fattah, Kamel Magdi Saleh, Mohamed Magdi Saleh, Mohamed Naguib Ibrahim Abd El-Hameed, Dr. Nader Nossy Riad, and Dr.Hani Salah Sarie Al-Deen.

The Prime Minister also issued a decree of appointing Yasser Abd El-Hakeem Al-Qady as First Assistant of Investment Minister, Mahmoud Mohieldien.

Osama Saleh wird als Chef der Generalbehörde für Investitionen und die freien Zonen ausgewählt und neun Experten und Investoren sind Mitglieder des Vorstands

Von: Fatin Abdel Razik

Herr Dr. Ahmed Nazif, ägyptischer Ministerpräsident, führte einen Beschluss aus, nachdem Herr Osama Saleh ab dem nächstem Sonntag als neuer Chef der Generalbehörde für Investitionen und die freien Zonen für ein Jahr angestellt wird. Osama Saleh hatte bis dahin für vier Jahre als Leiter der Generalbehörde für die Finanzierung der Immobilien gearbeitet.

Saleh ist 1960 geboren, absolvierte 1982 sein Studium an der Handelsfakultät der Kairoer Universität und verfügt über sehr lange Erfahrung im Bereich der Verwaltung und Finanzierung; er war der Vorsitzende der Bank American Express Limited Egypt. Nach dem Beschluss des Ministerpräsidenten werden auch Frau Niveen Omral El Schafiy und Frau Wafa Subhy Ibrahim als zwei Stellvertreterinnen des Chefs der Generalbehörde für Investitionen und die freien Zonen angestellt.

Nach dem Beschluss werden folgende erfahrene Experten und Investoren als Mitglieder des Vorstands der Generalbehörde für Investitionen und die freien Zonen für ein Jahr angestellt:

- 1- Herr Ing. Hussein Sabour
- 2- Herr Dr. Khalid Serry Siam
- 3- Herr Scharif Samir Mahmoud Samy

- 4- Herr Tarek Tawfik Abdel Fattah
- 5- Herr Kamel Magdy Saleh
- 6- Herr Mohammed Nagib Ibrahim Abdel Mageed
- 7- Herr Dr. Nader Nushy Riad
- 8- Herr Dr. Hany Salah Serry El Din

Herr Dr. Ahmed Nazif, der Ministerpräsident, führte außerdem einen anderen Beschluss aus, nach dem Herr Jasser Abdel Hakim El Kadi als erster Stellvertreter vom Herrn Mahmoud Mohy El Din, Minister für Investitionen, ausgewählt wurde.